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Protokół Nr 3/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 25 lutego 2011 roku. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1205 a zakończyła o 1445. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 5 Członków 
Komisji obecnych było 5). 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Przed przystąpieniem do rozpatrywania projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą 
sesję Przewodniczący Komisji udzielił głosu Inspektor ds. oświaty Joannie Dudzińskiej. 
P. Joanna Dudzińska poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek  od rady 
klasowej rodziców z Woli Rzeczyckiej z prośbą o utworzenie I klasy gimnazjum w 
Publicznej Szkole Podstawowej w tej miejscowości w roku szkolnym 2011/2012.  
Powiedziała, że przygotowane zostały materiały dotyczące  oświaty w gminie Radomyśl 
nad Sanem. Następnie przedłożyła informacje o danych demograficznych, planowane 
dochody i wydatki bieżące szkół na rok 2011, koszty poniesione przez gminę na 
funkcjonowanie szkół w latach ubiegłych oraz analizę kosztów funkcjonowania 
gimnazjum w Woli Rzeczyckiej. 
Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione informacje, które  w formie pisemnej 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Następnie, w kwestii pełnego ukonstytuowania się  Komisji, przystąpiono  do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Komisji. Na to stanowisko została zaproponowana przez 
Przewodniczącego Komisji Kazimierza Pasztaleńca kandydatura radnego Jerzego  
Gorczycy, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
W głosowaniu na Wiceprzewodniczącego Komisji został wybrany radny Jerzy Gorczyca 
- 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
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Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 
przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminnego Centrum Kultury 
w Radomyślu n/Sanem przedstawił i omówił Dyrektor GCK Hubert Karwan. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 5 
głosów  „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2013 przedstawiła i omówiła 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak - Wojtala. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów  „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie przystąpienia do stowarzyszenia o nazwie 
Związek Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej przedłożyła Sekretarz Gminy 
Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa chodników w ciągu 
dróg wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 856 w miejscowościach 
Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” przedstawiła Kierownik Zespołu 
Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Stalowowolskiego (dot. dofinansowania przebudowy drogi powiatowej Antoniów – 
Chwałowice) przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa 
Marynowska. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania realizacji programu zdrowotnego pn. 
Kompleksowe usprawnienie pacjentów w stacjonarnej opiece długoterminowej) 
przedłożyła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów  „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu (dot. dofinansowania prowadzenia rehabilitacji i kompleksowego 
wspomagania rozwoju dzieci zagrożonych niepełnosprawnością  i niepełnosprawnych z 
terenu powiatu stalowowolskiego, zamieszkałych w gminie Radomyśl nad Sanem) 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu   – 5 
głosów  „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 2011 – 2014 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 5 głosów  „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na rok 2011 przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej Oddział w 
Tarnobrzegu odnośnie projektu budżetu gminy jest pozytywna. 
Po dyskusji i złożonych wyjaśnieniach projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
w głosowaniu  – 4 głosy „za” – jednogłośnie ( nieobecny radny Jerzy Gorczyca, który 
zwolnił z dalszych obrad). 
Opinia pozytywna Komisji Rewizyjnej w formie pisemnej odnośnie projektu budżetu 
gminy na 2011 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na 
lata 2011 – 2014 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. IV/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. V. 
Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
   
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 


